



# អ្នកតំណាងក្រុម ដើរតាមផ្លូវ ការពិពណ៌នាការងារ

ការដើរទីក្រុង គឺជាចក្ខុវិស័យមួយដើម្បីកែលម្អការភ្ជាប់រវាងសង្កាត់ផ្តល់ជូនចំនួនប្រាំបួន សង្កាត់ Downtown, Roger Williams Park, and India Point Park។ លើសពីនេះទៀត ដើម្បីធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងនូវសុវត្ថិភាពសម្រាប់អ្នកប្រើប្រាស់ផ្លូវទាំងអស់ គម្រោងនេះនឹងបង្កើតឱកាសពិសេសមួយដើម្បីអបអរសាទរភាពសម្បូរបែបនិងវប្បធម៌នៃសង្កាត់របស់យើង។ ទីក្រុង Providence មានប្រហែលជា 2.3 លានដុល្លារ ដើម្បីផ្តល់ជូនអនុវត្តចក្ខុវិស័យដែលបង្កើតឡើងដោយសហគមន៍តាមរយៈគម្រោងនេះ។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមសូមចូលមើលវេបសាយរបស់គម្រោងតាមរយៈ: [www.providenceri.gov/planning/citywalk](http://www.providenceri.gov/planning/citywalk)។

## ការពិពណ៌នាការងារ

បច្ចុប្បន្ននេះ យើងកំពុងស្វែងរកអ្នកតំណាងក្រុមដើរតាមផ្លូវ អ្នកដើរតាមផ្លូវដើរដោយមានចំណាប់អារម្មណ៍ក្នុងការបម្រើជាឯកអគ្គរាជទូតដំរើបនេះសម្រាប់ទីក្រុង Providence! អ្នកតំណាងតាមផ្លូវដើរ ត្រូវធ្វើជាអ្នកតស៊ូមតិសហគមន៍ដើម្បីកែលម្អគម្រោងដើរទីក្រុង និងត្រូវឱ្យនាយកមតិស្ថាបនាពិសហគមន៍ទៅក្រុមការងារដឹកនាំដោយទីក្រុង។ បេក្ខជនដែលល្អបំផុត គឺជាមនុស្សដែលមានសមត្ថភាពខ្លាំងខ្លា ឬចំណេះដឹងផ្ទាល់ពីសង្កាត់ Providence។ ជំនាញទំនាក់ទំនងពហុភាសា (អេស្ប៉ាញនិងខ្មែរ) ដែលគេចង់បានមកធ្វើការឱ្យក្នុងទីក្រុង Providence ឱ្យក្លាយជាទីក្រុងដែលមានសុវត្ថិភាពដើរបាន និងអ្នកជិះកង់ងាយស្រួល សម្រាប់អ្នករស់នៅទាំងអស់គឺជាការចាំបាច់។ បេក្ខជនដែលគេត្រូវបានបំផុសគឺមាន គំនិតដោយខ្លួនឯង មានអត្តចរិតនិងសមត្ថភាពក្នុងការទាក់ទងជាមួយអ្នករស់នៅតំបន់ Providence អ្នកមកទស្សនានិងម្ចាស់អាជីវកម្មក្នុងស្រុក អំពីគម្រោងដើរទីក្រុង។ បេក្ខជនក៏គួរតែ អាចផ្តល់នូវការដឹកជញ្ជូនផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ (ការដើរ ជិះកង់ ឬជិះឡានក្រុង) ទៅកាន់និងមកពីតំបន់ជាច្រើននិង/ឬព្រឹត្តិការណ៍ទូទាំងក្រុង ត្រូវការឈរយូរ និងរក្សាកាលវិភាគដែលអាចបត់បែនបានសម្រាប់ការងារក្នុងពេលល្ងាចនិងចុងសប្តាហ៍។ យ៉ាងហោចណាស់ ជំនាញភាសាអេស្ប៉ាញស្ទាត់ជំនាញ គឺជាកត្តាចាំបាច់សម្រាប់បេក្ខជនការងារមួយចំនួន សម្រាប់ចំណាប់អារម្មណ៍លើបញ្ហារៀបចំផែនការទីក្រុងគឺកាន់តែប្រសើរឡើងប៉ុន្តែមិនចាំបាច់ទេ។ គេចង់បានផងដែរ ប្រសិនបើជំនាញស្ទាត់ ក្នុងភាសាខ្មែរ។

## ទំនួលខុសត្រូវ

ការទទួលខុសត្រូវរបស់ក្រុមការងារនៃទីក្រុងដើរតាមផ្លូវ មានរួមបញ្ចូល ប៉ុន្តែមិនត្រូវបានកំណត់ចំពោះ:

- ចូលរួមរៀបចំកិច្ចការដើម្បីកែលម្អសកម្មភាពផ្សព្វផ្សាយ
- ចូលរួមព្រឹត្តិការណ៍ផ្សេងៗគ្នាប្រចាំពាក់កណ្តាល ឆមាស ឬប្រចាំឆ្នាំ ពិធីបុណ្យ ឬការជួបជុំគ្នាដើម្បីពង្រីកការយល់ដឹងតាមរយៈបច្ចេកទេសទិដ្ឋភាពរូបភាព
- ការចែកចាយប័ណ្ណផ្សព្វផ្សាយកាតប៉ុស្តិ៍និងវត្តបញ្ជាក់គម្រោងដទៃទៀត ទូទាំងសង្កាត់ Providence

- អប់រំប្រជាពលរដ្ឋ ឱ្យមានឱកាសចូលរួមពង្រីកការណ៍ទីក្រុងដើរ ឬពង្រីកការណ៍ការប្រជុំជាសាធារណៈ
- ការដឹកជញ្ជូនវត្តមានផ្សាយទៅនិងមកពីពង្រីកការណ៍ផ្សេងៗ និង
- ការផ្តល់មតិយោបល់ពីសហគមន៍គ្រលប់ទៅក្រុមការងាររៀបចំទីក្រុង ដើម្បីជូនដំណឹងដល់ការសម្រេចចិត្តរបស់គម្រោងនាពេលអនាគត។

**សំណង**

អ្នកគំណាងក្រុមដើរតាមផ្លូវនឹងត្រូវទទួលបានប្រាក់ចំនួន 15 ដុល្លារក្នុងមួយម៉ោង ហើយសងប្រាក់វិញសម្រាប់ការចំណាយដឹកជញ្ជូនដែលបានកត់ត្រាយ៉ាងច្បាស់ (ឧទាហរណ៍សំបុត្រឡានក្រុងនិងឡាន)។

**កម្មវិធី**

ដើម្បីដាក់ពាក្យ សូមផ្ញើអ៊ីម៉ែលទៅ [AEllis@providenceri.gov](mailto:AEllis@providenceri.gov) ដោយប្រើឈ្មោះអាស័យដ្ឋានអ៊ីម៉ែល លេខទូរស័ព្ទ អាសយដ្ឋានផ្ទះ សេចក្តីថ្លែងការណ៍ដ៏ច្បាស់លាស់ ការពិពណ៌នាច្បាស់លាស់អំពីជំនាញរបស់អ្នក និងបញ្ជីបទពិសោធដែលអ្នកមាន។